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ACTA NÚM. 105 
 

 
Assistents: 
Francisco José Morente Valero, president 
Manuel Armengol Carrasco 
Joan Carbonell Manils 
Maite Carrassón López de Letona 
Jordi Fernández Castro 
Daniel Franco Puntes 
Raquel Gallego Calderón (substitueix Jordina 
Belmonte Soler) 
Antoni García Borràs 
Carles Gispert Pellicer 
Anna Marbà Tallada 
Ferran Martín Antolín 
Rosa M. Ortuño Mingarro 
José Francisco Pérez Hernández 
Ricard Ripoll Villanueva 
Josep Ros Badosa 
Armand Sánchez Bonastre 
Maria Pilar Sánchez Gijón 
Pilar Segura Torres (substitueix David Sánchez 
Carracedo) 
Olga Serradell Pumareda (substitueix Eduard 
Ariza Solé) 
Magda Solà Tey 
Valeri Sorolla Amat (substitueix Diego Prior 
Jiménez) 
Pere Ysàs Solanes 
Esther Zapater Duque 
Montse Tarjuelo Jacas, secretària 
 

A Bellaterra, a les 9.43 h del dia 24 de maig 
de 2017, es reuneixen en sessió ordinària, a la 
sala de juntes del Rectorat i sota la 
presidència del vicerector de Personal 
Acadèmic, doctor Francisco José Morente 
Valero, els membres de la Comissió de 
Personal Acadèmic assenyalats al marge. 

S’han excusat d’assistir a la reunió la doctora Jordina Belmonte Soler; els doctors Eduard Ariza 
Soler, Diego Prior Jiménez, i David Sánchez Carracedo, i les senyores Petra Johanna Benyei 
Peco i Maria Genescà Palau.  
 
No hi assisteixen els doctors Antoni Iglesias Fonseca, Albert Pastor Martínez, ni els senyors 
Oriol Parareda Casablancas i David Gutiérrez Colominas. 
 
Hi assisteix, amb veu i sense vot, el senyor Santiago Hidalgo de Arias, adjunt per a Temes 
Docents al Vicerectorat de Personal Acadèmic.  
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Hi actua, com a secretària, la senyora Montse Tarjuelo Jacas, lletrada del Gabinet Jurídic de la 
UAB. 
 
 
 
Ordre del dia  
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector de Personal Acadèmic. 
3. Aprovació de l’annex a la convocatòria de concursos per a la contractació de nou personal 
docent i investigador per al curs 2017-2018.  
4. Convocatòria de concursos per a la contractació de nou personal docent a les unitats 
docents hospitalàries per al curs 2017-2018.  
5. Assumptes de tràmit. 
5.1. Modificació de la convocatòria de concurs públic per a l’accés a places d’agregat o 
agregada en règim de contracte laboral per ocupar places assistencials bàsiques. 
5.2. Reconeixement de la condició d’investigador vinculat a la UAB. 
6. Torn obert de paraules. 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda aprovar l’acta de la sessió del dia 26 
d’abril de 2017. 

 

2. Informe del vicerector de Personal Acadèmic 
 
El vicerector de Personal Acadèmic inicia l’informe explicant que a la darrera sessió de la 
Comissió de Personal Acadèmic del Consell Interuniversitari de Catalunya (CIC) no es va tractar 
el tema de les al·legacions que van preparar diverses universitats, entre les quals la UAB, 
respecte al nou conveni del Programa Serra Húnter, i que s’havien enviat al director general 
d’Universitats de la Generalitat i al director del Programa Serra Húnter. Diu que només s’hi van 
donar dades generals del Programa i, pel que fa a l’escrit d’al·legacions de les universitats, 
només s’hi va dir que era un document complex que s’havia passat als serveis jurídics i que s’hi 
donaria resposta. Explica que aquesta resposta ja ha arribat i el director general ha donat la 
raó a les universitats en la majoria de les qüestions menors, però que les qüestions més 
fonamentals relatives a la composició de les comissions, als perfils de les places i a la llengua 
dels concursos del Programa no s’han acceptat. En concret, comenta que, pel que fa a la 
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composició de les comissions, la proposta de conveni consisteix que el Programa designa dos 
membres, la universitat dos més i el president del Programa el cinquè membre escollit de 
comú acord amb la universitat, i que les universitats en el seu escrit d’al·legacions 
consideraven que aquest fet anava en contra de l’autonomia universitària i en contra dels 
estatuts de les universitats, i el que es plantejaven era una posició intermèdia, en què la 
universitat proposés una llista de noms i el Programa triés els que considerés més convenients, 
però que la Generalitat no ho accepta perquè creu que és una manera que les universitats 
determinin els tribunals i no hi està d’acord. Pel que fa al perfil de la plaça, diu que les 
universitats plantejaven que, junt amb el perfil de recerca de la plaça hi hauria d’haver també 
un perfil docent, com s’ha explicat en aquesta comissió moltes vegades, però això tampoc ho 
accepta la Generalitat amb l’argument que d’aquesta manera s’acotaria massa el perfil. Explica 
que la tercera qüestió plantejada era la llengua requerida en el concurs, ja que el conveni 
planteja que els membres de la comissió han de poder seguir el concurs en anglès però no es 
diu que també en català o castellà, la qual cosa pot obligar a fer el concurs en anglès, i es 
podria donar la situació que algun candidat només pogués fer les classes en anglès i si no hi ha 
docència en anglès seria un problema per a les universitats, però la Generalitat al·ludeix que la 
crida internacional no tindria sentit si només es tingués en compte el català i/o el castellà. 
Finalment, comenta que sembla que el director general vol trucar a cada universitat per 
separat, i la idea és intentar trobar una situació transaccional però el problema és que fins que 
no es signi el conveni no es podran convocar els concursos. De moment, la falta de conveni no 
afecta a la UAB, però si en un parell de mesos no s’ha signat el conveni afectaria als concursos 
de les 10 places de lector que hem convocat corresponents a la priorització de les places del 
2016. 

A continuació, explica que, pel que fa a l’oferta pública d’ocupació, s’estava pendent de 
l’aprovació dels pressupostos generals de l’Estat, que encara no s’han aprovat, però que una 
informació rellevant és que el ministre d’Educació i el secretari d’Estat d’Universitats fa dues 
setmanes en una junta de la Conferència de Rectors de las Universitats Espanyoles (CRUE), van 
dir que les universitats s’incorporarien a la proposta d’estabilització de personal interí, en la 
qual podria participar el professorat amb una antiguitat de contracte superior a tres anys, és a 
dir que la data del contracte fos igual o anterior al 31 de desembre de 2013, i d’aquesta 
manera es podrien estabilitzar aquests interins sense consumir taxa de reposició. Diu que 
aquesta és una bona notícia i que permetria que segons els càlculs de la UAB (i sumant també 
les places convocades per cobrir les vacants de 2016) es poguessin estabilitzar uns 90 agregats 
i uns 18 o 20 titulars. En aquest sentit s’ha parlat amb la Generalitat, ja que aquest personal un 
cop estabilitzat cobraria trams que ara no perceben, i això generaria un desgavell econòmic 
per a la Universitat, i la Generalitat ha dit que sí que es donarien recursos econòmics per fer 
front a aquestes partides però que es traurien d’altres partides de la universitat. Informa que 
el 31 de maig tenen entrevista amb el director general i esperen també poder confirmar les 
places, si són 51 o 53 vacants, que d’aquesta dada es deriva la capacitat de contractació i que, 
en aquest sentit, es va demanar que s’eliminés aquest concepte o bé que la capacitat de 
contractació fos del 100 % de les vacants i no del 50 % com és ara, però sembla que la 
Generalitat no està d’acord amb aquesta petició de les universitats. Finalment, comenta que 
una novetat és que aquest any nomes s’han acreditat com a agregats sis postdocs dels 
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compresos en l’acord de transformació de postdocs en agregats interins, i de les 26 vacants es 
podran convocar entre 20 i 21 places de lectors, restant aquestes sis de l’acord dels postdocs. 
Pel que fa als postdocs que s’han d’acreditar a titulars, explica que hi ha molt retard en les 
acreditacions, que les comissions encara no han començat a avaluar i que això no estava 
previst en l’acord amb els postdocs, i que la setmana que ve hi ha una reunió amb la Direcció 
General d’Universitats i es parlarà per veure com es podria solucionar això. 

Finalment, i pel que fa a la promoció dels catedràtics laborals, explica que la Universitat de 
Barcelona i la Universitat Politècnica de Catalunya tenien convocatòries en marxa però havien 
rebut un burofax del Ministeri d’Hisenda per tal que aturessin aquests concursos i s’estava en 
espera de la conversa del director general d’Universitats de la Generalitat amb el Ministeri 
d’Hisenda. En aquest sentit informa que s’ha retirat la prohibició de continuar les 
convocatòries i aquests concursos que es van convocar podran continuar amb normalitat i la 
resta d’universitats també podran convocar càtedres laborals. Respecte als criteris de 
priorització d’aquestes places de catedràtic diu que no ha estat possible portar un model de 
priorització per aquesta sessió d’avui, però que treballaran en l’adaptació de la proposta dels 
catedràtics funcionaris i es portarà a discussió a la propera sessió del mes de juny d’aquesta 
comissió. Diu que també es portarà a discussió de la propera sessió un esborrany del model de 
dedicació acadèmica que ha fet la subcomissió d’aquesta comissió, i que serà el primer debat 
ja que encara s’ha de debatre amb els agents socials i amb els directors de departament. 

El vicerector diu que calen els noms de les persones representants d’aquesta comissió per 
treballar les plantilles de professorat i demana que com més aviat millor comuniquin els noms 
dels directors de departament de cada àmbit.  

Explica, finalment, que s’ha fet la primera convocatòria per al professorat honorari segons el 
model aprovat al darrer Consell de Govern i s’han fet moltes consultes a l’Àrea, i que com a 
principal incidència hi ha el problema que ha sorgit amb les companyies d’assegurances, ja que 
aquestes manifesten que en cap cas cobriran les persones més grans de 80 anys, i el vicerector 
comenta que no es poden tenir sense assegurar, així que o la persona o el departament 
aconsegueix una companyia que l’asseguri o no es podran aprovar propostes de professorat 
honorari de més de 80 anys. 

A continuació, dóna la paraula al doctor Josep Ros, vicerector de Programació Acadèmica i de 
Qualitat, que informa de les dades de les darreres convocatòries i, en aquest sentit, explica 
que a la convocatòria de trams retribuïts de 506 sol·licitants potencials, se n’han presentat 252 
i d’aquests sol·licitants se n’han rebutjat dos, i una d’aquestes persones ha presentat dades de 
docència a l’estranger i s’haurà de valorar. Pel que fa a la convocatòria adreçada als interins, 
que és de reconeixement de docència però sense retribució, informa que s’hi han presentat 84 
persones, de 114 sol·licitants potencials, i pel que es veu té un índex de participació més alt 
que la convocatòria general. A continuació, explica que les comissions d’avaluació dels 
diferents àmbits ja estan formades i tenen fins al 16 de juny per emetre les valoracions, i fins al 
21 de juny no hi ha la Comissió de Personal Acadèmic, així que no hi haurà quasi temps 
material de treballar i presentar les dades i es presentaran de seguida que es tinguin. Respecte 
a l’informe de la convocatòria de 2016, explica que es penjarà al web, i comenta que aquest 
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informe és interessant sobretot pels que tenen reticència a presentar-se, perquè així poden 
veure que el grau d’assoliment del tram és molt alt, tot i que la participació no ho sigui tant. 
Finalment, comenta que s’han enviat als centres les sol·licituds dels informes dels responsables 
acadèmics, i s’han revisat les valoracions ja que abans es podien fer en tres sentits: favorable, 
desfavorable i ni favorable ni desfavorable, i s’ha modificat per tal que hi hagin només dos 
sentits, favorable o desfavorable, i si hi ha més elements que calgui tenir en compte que 
s’indiquin a l’apartat d’observacions.  

A continuació, es presenta un torn d’intervencions en què es demana quin serà el calendari si 
s’aconsegueix l’estabilització del professorat interí. El vicerector respon que tot està vinculat 
als pressupostos generals de l’Estat, i que un cop s’aprovin ja se sabrà quantes places es poden 
convocar, i que la idea és portar a la propera sessió d’aquesta comissió l’aprovació de l’oferta 
d’ocupació pública, i que posteriorment l’aprovi el Consell de Govern el dia 5 de juliol i un cop 
publicada al BOE i al DOGC es podria començar a preparar el calendari. Diu que, si la 
possibilitat d’estabilitzar els interins apareix als pressupostos, ja seria a final de juliol o principi 
de setembre que es publicarien als diaris i els concursos es podrien fer abans que acabés l’any. 
Si l’escenari és pitjor pel que fa a l’estabilització d’interins, diu que el calendari seria el mateix 
però nomes amb les 51 o 53 vacants, que donarien per a una trentena llarga de places 
d’agregats.  
 
 
3. Aprovació de l’annex a la convocatòria de concursos per a la contractació de nou personal 
docent i investigador per al curs 2017-2018 
 
El vicerector de Personal Acadèmic presenta aquest punt i explica que manquen algunes places 
al document que forma part de l’ordre del dia ja que han arribat a última hora algunes 
propostes que els departaments no han tingut temps de fer arribar, en concret explica que són 
quatre places d’associat al Departament d’Enginyeria Química, Biològica i Ambiental, una plaça 
de postdoc a Traducció i Interpretació i Estudis d’Àsia Oriental, per una jubilació voluntària 
sobrevinguda que deixava la docència pendent, i una altra plaça d’un postdoc que ha marxat 
del Departament de Química. Diu que falta també una altra plaça de Traducció que sí que va 
arribar a temps i que per error en l’Àrea no s’ha incorporat a la documentació. Com que 
manquen les dades únicament d’aquesta darrera plaça de Traducció, es concreta que és una 
plaça de postdoc del Departament de Traducció, Àrea de Traducció i Interpretació, amb perfil 
de tecnologies de traducció, que la presidenta de la comissió titular és Pilar Sánchez Gijón, la 
secretària és Patrícia Rodríguez, i la vocal és Judith Fontcuberta, que pel que fa a la comissió 
suplent, el president de la comissió suplent és Ramon Piqué, la secretària és Anabel Galan, i 
l’altra vocal és Ana Matamala. El vicerector demana als membres si no tenen cap impediment 
que s’afegeixin totes aquestes places a la proposta d’acord, i aquests manifesten la seva 
conformitat.  

A continuació, s’inicia un torn d’intervencions, en el qual es comenta com a reflexió que les 
comissions dels concursos que s’estan celebrant ara han hagut de pronunciar-se pel que fa als 
candidats admesos i exclosos i això és un canvi, perquè l’any passat la llista d’admesos i 
exclosos la feia el departament, i han arribat queixes perquè consideren que les admissions i 
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les exclusions no les han de fer les comissions perquè, si en un departament una persona es 
presenta a diverses places, ho revisaran diferents comissions i, en canvi, si ho fa el 
departament nomes ho farà una vegada, i pot ser que una mateixa persona sigui admesa en un 
concurs i no en un altre. Se suggereix que per a properes convocatòries es retorni al sistema 
del passat, que l’admissió o no de candidats la faci el departament per tal de garantir 
uniformitat. 

El cap de l’Àrea de Personal Acadèmic contesta que segurament és un procediment molt 
millorable, el calendari és molt ajustat i la unitat de concursos de l’Àrea són dues persones i 
una està de baixa, s’han de revisar 1400 propostes de candidatures i és totalment inviable que 
tot això ho faci l’Àrea, i pel que fa a l’admissió o exclusió s’ha millorat respecte a ocasions 
anteriors ja que en aquesta ocasió hi havia motius preestablerts. El cap de l’Àrea comenta que 
no té coneixement que l’any passat l’admissió o l’exclusió dels candidats la fes el departament 
perquè ell entén que l’hauria de fer la Comissió. Finalment comenta que ara com ara no hi ha 
recursos ni temps per fer-ho des de rea. El vicerector contesta que no s’anirà a millor respecte 
als recursos però sí que intentaran que el calendari vagi més avançat, però sense esperar un 
avançament gaire substancial, perquè tot avançament suposa un acceleració de qui ha de fer 
la feina abans. Pel que fa a la disparitat de criteris entorn dels admesos i els exclosos es 
pensarà com es pot evitar que passi.  

La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, l’annex a la convocatòria de concursos 
per a la contractació de nou personal docent i investigador per al curs 2017-2018 i el 
calendari corresponent.  
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic que executi aquest acord i en faci el 
seguiment.  
 
 
4. Convocatòria de concursos per a la contractació de nou personal docent a les unitats 
docents hospitalàries per al curs 2017-2018 
 
El vicerector de Personal Acadèmic presenta aquest punt i explica que la convocatòria de 
places que es presenta és el resultat de les dotacions que es van aprovar en l’anterior Comissió 
de Personal Acadèmic.  

A continuació, s’inicia un torn d’intervencions i es demana si es podria afegir una plaça de la 
Unitat Docent del Parc Taulí, ja que quan es van fer les dotacions a l’Hospital del Parc Taulí, es 
va fer la consulta a la Comissió Mixta del l’ICS i fins a la setmana passada no se’n va obtenir 
resposta. El vicerector diu que a la Comissió Mixta es va manifestar que no hi havia a la nostra 
universitat cap precedent d’una plaça d’associat mèdic amb destinació a un centre 
d’assistència primària (CAP) i que no s’hi va acordar res a la Mixta sinó que es va demanar a 
l’ICS que estudiés el tema i fes una proposta;  l’ICS va estudiar la situació i va respondre 
afirmativament, ja que en altres universitats com la UB sí que havia passat, i efectivament 
dilluns va arribar aquesta comunicació, però sense cap proposta de tribunal, per això el 
vicerector comenta que ara no es pot fer, però per a la propera Comissió de Personal 
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Acadèmic sí que es podrà presentar a aprovació i s’haurà de veure si la contractació ja podrà 
ser a l’inici de curs o no. 

 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la convocatòria de concursos per a la 
contractació de nou personal docent a les unitats docents hospitalàries per al curs 2016-
2017.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic que executi aquest acord i en faci el 
seguiment. 
 
 
5. Assumptes de tràmit 
 
5.1. Modificació de la convocatòria de concurs públic per a l’accés a places d’agregat o 
agregada en règim de contracte laboral per ocupar places assistencials bàsiques 
 
El vicerector de Personal Acadèmic explica que, a la sessió del passat dia 15 de febrer, es va 
aprovar la convocatòria per a l’accés a places d’agregat o agregada en règim de contracte 
laboral per ocupar places assistencials bàsiques a l’Hospital de la Santa Creu i Sant Pau i que 
entre les places convocades hi havia la de l’especialitat d’Endocrinologia i Nutrició, en la qual el 
sorteig dels membres de la Comissió no s’havia fet correctament i es va demanar a l’Hospital 
que es fes el sorteig amb totes les garanties i així s’ha fet, s’ha enviat la nova proposta de 
tribunal i es porta la modificació d’aquesta convocatòria pel que fa a la nova comissió 
avaluadora.  

S’obre un torn d’intervencions i el degà de Medicina manifesta que va ser l’Hospital qui per 
desconeixement no ho va fer bé, i que la Universitat, en assabentar-se’n, va voler esmenar-ho. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Modificar la composició de la comissió de selecció de la convocatòria de la plaça 
d’agregat o agregada amb referència AL/16/248, especialitat d’Endocrinologia i Nutrició i 
destinació a l’Hospital de la Santa Creu i Sant Pau, que tindrà la composició següent: 
 
Identificador de la plaça AAG00361  
Referència AL/16/248  
Departament: Medicina  
Especialitat d’Endocrinologia i Nutrició  
Perfil docent: nutrició  
Perfil investigador: diabetis i gestació  
Destinació: Hospital de la Santa Creu i Sant Pau 
 
Comissió titular  
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President: Manel Armengol Carrasco, catedràtic d’universitat de la UAB  
Vocal 1r: José Manuel Fernández-Real Lemos, agregat de la UdG  
Vocal 2n: Antonio Pérez Pérez, doctor de l’Hospital de Sant Pau  
Vocal 3r: Juan Antonio Arroyo Díaz, doctor de l’Hospital de Sant Pau  
Secretari: Salvador Navarro Soto, agregat de la UAB 
 
Comissió suplent  
President: Vicenç Artigas Raventós, titular d’universitat de la UAB  
Vocal 1r: Ramon Gomis de Barberà, catedràtic d’universitat de la UB 
Vocal 2n: Rosa Corcoy Pla, doctora de l’Hospital de Sant Pau  
Vocal 3r: Susan Webb Youdale, doctora de l’Hospital de Sant Pau  
Secretari: Javier Calvet Calvo, agregat de la UAB 
 
Segon. Pel que fa als terminis, aquests començaran a comptar a partir de la publicació 
d’aquesta resolució de modificació al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya.  
 
Tercer. Es donen per presentades les sol·licituds per prendre part en la convocatòria de data 
17 de febrer de 2017.  
 

Quart. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic que executi aquest acord i en faci el 
seguiment.  
 
 
5.2. Reconeixement de la condició d’investigador vinculat a la UAB per al curs 2017-2018 
 
El vicerector de Personal Acadèmic presenta aquest punt de l’ordre del dia i informa sobre la 
proposta d’acord presentada a la Comissió de Personal Acadèmic pel Vicerectorat de Recerca i 
Transferència que consisteix en el reconeixement d’uns investigadors amb relació laboral en 
altres institucions com a investigadors vinculats a la Universitat, en virtut del que disposa el 
títol VI del Reglament de personal acadèmic de la UAB aprovat per acord del Consell de Govern 
de data 17 de novembre de 2010.  
 
Per tot això, en vista de les consideracions anteriors, la Comissió de Personal Acadèmic 
acorda, per assentiment:  
 
Primer. Aprovar el reconeixement com a investigador vinculat a la UAB d’Íñigo Martín 
Fernández, investigador de l’Instituto de Microelectrónica de Barcelona (IMB) de l’Agencia 
Estatal Consejo Superior de Investigaciones Científicas (CSIC), amb destinació a l’Àrea de 
Gestió de la Recerca. 
 
Segon. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència que executi aquest acord i en 
faci el seguiment.  
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6. Torn obert de paraules 
 
El doctor Joan Carbonell demana si es tenen dades de l’impacte de la convocatòria d’emèrits i 
honoraris i si és veritat que la Universitat no pot subscriure assegurances als més grans de 80 
anys. El vicerector de Personal Acadèmic respon que ja s’ha parlat d’aquest assumpte però que 
es pot tornar a explicar, i el doctor Carbonell demana disculpes ja que ha arribat més tard 
perquè havia de fer classe. El vicerector explica que no es tenen encara dades de participació i 
que de peticions formals com a honorari només n’ha arribat una, tot i que de preguntes n’han 
arribat moltes. Pel que fa a l’assegurança, el vicerector explica que el reglament diu que per 
ser nomenat emèrit o honorari hi ha d’haver una assegurança, i el que va dir el proveïdor 
d’assegurances de la UAB és que no asseguren persones de més de 80 anys, i que si el candidat 
o el departament troba una asseguradora que es vulgui fer càrrec d’aquestes pòlisses no hi 
haurà problema per tramitar la sol·licitud. El doctor Carbonell demana que es donin 
instruccions clares en el sentit que si la institució no en troba cap que en busqui una la mateixa 
persona interessada o bé el departament.  

La doctora Rosa Ortuño comenta que al seu departament tenen una persona de 86 anys i 
demana si des de l’Àrea poden ajudar-los a cercar l’assegurança. El cap de l’Àrea respon que sí 
que els poden ajudar però que el procés per aconseguir una asseguradora que assegurés els 
honoraris va ser molt feixuc i l’asseguradora que es té ho va acceptar amb aquest límit d’edat i 
serà difícil de trobar.  

El doctor Ferran Martín demana per un tema d’afers acadèmics però que té implicació en 
temes de professorat: el grau de Gestió de Ciutats Intel·ligents i Sostenibles (Smart Cities). 
Explica que aquest grau com a grau propi s’hauria d’impartir l’any que ve, però que no el va 
aprovar el Consell de Govern i ara cal saber què se’ls demanarà com a necessitats docents als 
departament i amb quins recursos i com es preveu solucionar aquesta situació. El vicerector de 
Programació Acadèmica diu, respecte a la implementació del grau, que la rectora vol convocar 
un Consell de Govern extraordinari, potser la setmana que ve o l’altra, per presentar-lo a 
aprovació, ja que és un grau propi i l’interès de l’Equip de Govern és que surti a preinscripció, 
que es visualitzi, perquè és l’única manera de dotar-lo d’un estatus al màxim de semblant als 
altres graus. Pel que fa als recursos, la delegada de la rectora per al Personal Acadèmic diu que 
si ha de començar al setembre cal saber la informació detallada de la Facultat sobre com 
s’impartirà i amb quines tipologies docents, i que això no vol dir que sortiran els recursos de 
capítol I, però sí que s’incorporarà la informació a les fitxes sabent que els diners per 
contractar aquestes necessitats vindran d’un altre lloc.  

El doctor Daniel Franco diu que creu que aquesta informació ja s’ha enviat, però que ho 
comprovarà, i la delegada diu que ahir se’ls va demanar per correu electrònic exactament el 
detall de la programació que es necessita.  

El doctor Pere Ysàs demana si es pot recordar la composició de la subcomissió que ha de 
treballar les plantilles dels departaments, i el vicerector de Personal Acadèmic diu que aquesta 
subcomissió està formada pel vicerector de Personal Acadèmic, la delegada de la rectora per al 
Personal Acadèmic, quatre directors de departaments, un per cada àmbit, dos professors 
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claustrals (representants del professorat A i B, respectivament), el cap de l’Àrea de Personal 
Acadèmic i dos representants dels treballadors: un representant del Comitè d’Empresa i l’altre 
de la JPDI (no necessàriament els representants de la CPA), i recorda que el que falta són 
alguns representants dels directors de departament. 
 
 
 
A les 10.54 h, el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 

 

La secretària       Vist i plau 

         El president 

 


